

# Franckesche Stiftungen zu Halle

## Lebenslauf von Barthold Ulrich Lüdeke.

**Lüdeke, Barthold Ulrich**

**Halle (Saale), 05.06.1706**

---

### Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

### Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-194001](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-194001)

Bartholdus Mziens Lüneburg. S. S. Regl. Stud.  
 Natus Solvella in Marchia Veteri Patre  
 Daniele Lüneburg, Pastore suburbano ad eundem  
 f. Cegroii, et anno MDCLXXXIII. d. 12. mens.  
 Octob. Scholam patriam frequentavit usq.  
 ad XVI. aetatis annum, inde se conferens Ad-  
 elpheroam quatuor ferme annos ibi commorato  
 ibi. Ad Grunsvigam profectus in Gymnasio  
 Martinianno Audis Literarum per annum est operatio.  
 Lipsiensem deinceps et Academiam, Patre ita iubente,  
 adiit. Ubi iuxta linguam Hebraicam, Graecamq.  
 Theologicam, Poesin & Morali secundum elletio-  
 nem Baieri seculam, una cum humillima in rega-  
 tione Dei, navavit operam. At cum anno et se-  
 metri spatio praeterlapso Pater vitam defunctus  
 esset, domum à Matre adhuc vivente receptus est.  
 Deniq. magno desiderio ulteriores in Theologia  
 practica faciendi progredus in Academiam Pader-  
 bornensem commioravit Ad MDCCV. Ubi subsidio licet  
 destitutus Dei tn. providentia inculcari Preceptis atq.  
 ad iustus studia Hebraica, & Theologica continuavit.  
 Victu primum usus, quem Dei benignitas suppedita-  
 vit, mox in informatione querezum sibi acquisivit, domi-  
 nio beneficio Summe Reverendissimi Praepositi de alio vivendi  
 subsidio, prospiceretur. Quod & Dei oram factum est et  
 700. d. s. Junii. Facit Deus, ut digne beneficio  
 cui liceat, Benefactoribusq. meis iterum Benefaciat.